
 
 
 

Skolebestyrelsen                                                   Allerslev Skole 

 

 

 
 

Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde d. 10. november 2022 

på Allerslev Skole kl. 17.00 – 19.00. 
Bemærk, at der ikke er forplejning, andet end lidt snack til indtagelse i løbet af mødet. 

 
 

 

DAGSORDEN 
 

Årets møderække:  

Dato  

15/8-22  

13/9-22  

12/10-22 Dialogmøde med udvalget for Børn og Ungdom 

10/11-22  

12/12-22  

10/1-23 Årsberetning og nytårskur 

8/2-23  

23/3-23  

24/4-23  

31/5-23  

 

 

Skolebestyrelsesmøde  

Inviterede Margit Askevig, Pernille Larsen- deltager ikke i 
dette møde. 

Fraværende Sasha 

Ordstyrer Denne post går på tur.  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

Velkommen til elevrådsrepræsentanterne, Sebastian, 9.c, som er 

næstformand og Merle, 8.b som er formand. 

 

2. Princip for meddelelsesbog 
 

Ansvarlig Annette 

Formål Udarbejdelse af princip for meddelelsesbog 



  

2. Princip for meddelelsesbog 

 

Tidsramme: 15 min 

Sagsfremstilling Fra skoleåret 2022/2023 bliver elevplanen i folkeskolen 

erstattet af meddelelsesbogen, som er et dialogværktøj til 

samarbejdet mellem elev, forældre og skole om elevens 

faglige og alsidige udvikling 

 

Bilag Vejledning er vedlagt og på mødet vil udkast til princip blive 

præsenteret. 

Status/beslutning Oplæg til princip blev godkendt. 

 

 

 

4. Skolevision 

Ansvarlig Annette 

Formål 

 
Tidsramme: 15 min 

Orientering om skolens arbejde med skolevision. 

Sagsfremstilling I arbejdet med skolevisionen har der har været afholdt 

temadag for elevråd og pædagogisk dag for personalet. 

Ledelsen præsenterer højdepunkter og nedslag fra de 2 

dage, herunder fremvisning af elevproducerede film.  

Bilag Skolevisionen 

Status/beslutning Elevproducerede videoer blev vist. 

3. Princip for klassedeling/sammenlægning 

Ansvarlig Mikkel 

Formål: 
 

Tidsramme: 45 min. 

Udarbejdelse af princip for klassedeling/sammenlægning 

Sagsfremstilling I forbindelse med at der er øget elevtilgang på Allerslev 

Skole, har det været nødvendigt at danne nye klasser når en 

årgang ændrer antallet af spor. På nuværende tidspunkt har 

vi på 4. årgang 2 klasser, men de er nu så store, at der kan 

blive tale om etablering af 3 klasser. Vi ser ind i en fremtid, 

hvor det kan blive nødvendigt også at reducere i antallet af 

klasser på en årgang. Dette kalder på et princip for 

klassedeling og klassesammenlægning. 

Første step er en åben drøftelse og efterfølgende indsamling 

af data (erfaringer og evidens fra egne processer og andre 

skoler). 

Bilag  

Status/beslutning Der nedsættes et udvalg, Anders og Mette, som skriver på 

de input der fremkommer på mødet. De involverede lærere, 

som stod for klassedelingerne op til sommerferien, vil gerne 

bidrage med erfaringer. De får mulighed for at gennemlæse 

udkast, sammen med Karin, inden de præsenteres for den 

resterende bestyrelse. 



  

 

 
 

5. Drøftelse af 45 minutters bevægelse i 

skoledagen 

Ansvarlig Mikkel 

Formål 

 
Tidsramme: 15 

Skolebestyrelsen ønsker indsigt i, hvorvidt det pædagogiske 

personale har de rammer/vilkår der skal til, for at sikre at 

alle elever får 45 minutters bevægelse om dagen.  

Sagsfremstilling På baggrund af seneste debat og opmærksomhed i 

medierne, skal det drøftes hvordan Allerslev Skole sikrer sig, 

at alle elever får 45 minutters bevægelse.  

Eleverne i folkeskolen skal bevæge sig i gennemsnitligt 45 

minutter i løbet af hver skoledag. Det gælder for alle 

klassetrin. 

Bevægelsen skal være med til at give børn og unge sundhed 

og trivsel, og det skal understøtte læring i skolens fag. 

Alle former for bevægelse i skolen skal have et pædagogisk 

sigte.  

Bevægelse kan indgå i undervisningen/understøttende 

undervisning på flere måder. 

Bilag  

 

Status/beslutning Bestyrelsens holdning til bevægelse drøftes, da der egentlig 

ikke sås tvivl om, hvorvidt der er 45 min. bevægelse dagligt.  

Faciliteterne på skolens område inviterer til bevægelse og 

der er mere på vej. Eleverne må være hvor de vil, men nogle 

boldbaner er forfordelt i pauserne. Forældre har iagttaget 

morgenløb for nogle år siden og så det som en god 

beskæftigelse, men oplevelsen for elever og medarbejdere 

var ikke identisk med det. Bevægelse kan være andet end 

løb og gang og det kan tænkes ind i små doser. Bevægelse 

styrker de stærke fællesskaber. Der gives eksempel på, at 

der gives små gå-pauser i udskolingen og små brainbreaks i 

øvrigt. 

Skoleledelsen opfordrer lærere og pædagoger til at huske, at 

der indlægges de små pauser.  

Fokus på bevægelse i SFO som er DGI-certificeret.  

Når der er vikartimer, kan bevægelse indtænkes. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe til undersøgelse af 

samarbejde med foreningerne og forældre, bestående af 

Rasmus, Chris, Annette og Margit. Chris indkalder til møde.  

 

6. Dialogmødet  

Ansvarlig Mikkel 

Formål 
 

Tidsramme: 15 

Evaluering af dialogmødet 

Sagsfremstilling Evaluering af dialogmødet med Udvalget for Børn og 

Ungdom, som blev afhold d. 12. okt. I Hvalsø. CBL og 

udvalgsformanden har givet udtryk for, at bestyrelserne 



  

6. Dialogmødet  
gerne må komme med input til formen på fremtidige 

dialogmøder. 

Bilag  

 

Status/beslutning Udsættes til næste gang. 

 

 

7.  Meddelelser 

Skoleledelsen Indretning af indskoling og etablering af legeplads.  

Etablering af sikringsrum til opbevaring af computere. 

SFO DGI-certificering tages op. 

Personalet  

Elevråd Elevrådet er i gang med at overveje, hvad de 28.000 kr. skal 

bruges til, måske en temadag.  

Skolebestyrelsen Forbindelse imellem foreningsliv og skole v. Chris 

Billeder på hjemmeside af bestyrelse v. Mikkel 

Planlægning og invitation til rundvisning på skolen.  

 

 

 
 

6. Eventuelt 

 

7. Evaluering af dagens møde 
 

 

 
 

Dirigent næste møde  

 

Punkter til kommende møder – fast bilag: Årshjul 
Invitation af udvalget for børn og ungdom. 

Foto – evt. ændring af fotoudbyder 

Tilbagemelding fra Nick og elevrådet i forhold til indsats for elevinddragelse. 

Rundtur på skolen, bygningskapacitet.  

Evaluering af den afkortede skoledag, med særlig fokus på indskolingen. 

Bevægelse i både skole og SFO i samarbejde med det lokale foreningsliv. 

 

 

 



  

 
 

                                                 
  



  

Bestyrelse: 

Forældrerepræsentanter 
Anders Moe 

Christopher John Paine 
Ditte Louise Tøttrup 

Mette Bojsen Træden Pedersen 
Mikkel Mojo Møller Johansen 

Rasmus Lindharth 

Sasha Børensen-Hald 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Nick Madsen 

Tobias Lentz Hyllested 
 

Elevrådsrepræsentanter: 
Merle 8.b 

Sebastian 9.c 
 

 
Annette Bønlykke og Karin Mielke varetager skolebestyrelsens 

sekretærfunktioner. (har ikke stemmeret) 
 

Margit og Pernille kan deltage i skolebestyrelsens møder uden stemmeret. 

              
 

 
 

        
 

 
 


